
 

Möte i klubbhuset 28 nov 18.30 
Möte med fyra funktionärer från varje lag efter att båda lagen har beslutat 
om hopslagning 
 
 
Närvarande Calle, Annika, Niall, Andre, Per, Tina, Ragnar och Martin 
 
§1 Praktiska frågor kring hopslagning av lagen. Varför? Vad blir bra, vad finns det för 
farhågor? 
 
Varför slår vi ihop lagen? Vi vill åt en nivåanpassning, så att alla ska kunna utvecklas på sin 
nivå. Vi har kört så här ett år på träningarna och det har blivit väldigt bra.  
 

- Ibland kan det vara svårt när man bara är en tränare och har hela laget. Karar och 
Mattias har inte varit med senaste månaderna, men dom kommer att komma tillbaka i 
vår. Eventuellt kommer vi ibland att ha stora träningar med många tränare och flera 
lag. Detta ska planeras  

 
- Farhågor?: Några som känner att de inte kommer att få spela med sina kompisar nu. 

Vi ser inte att det är ett problem bland spelarna. En del föräldrar är oroliga. Men vi 
har inte har sett det på planen. De ses ju som lag två gånger i veckan 

 
 
Hur många är vi? Hur många lag inom laget? 
 
Vi är uppemot 35 spelare i truppen. Vi kommer att ha två lag i St; Erikscup 2020. De kommer 
att heta Spårvägen Vit och Spårvägen Blå. Med största sannolikhet kommer vi att spela i 
serierna P2007 Div 2 och P2007 Div 4. Båda lagen spelar alltså 9 mot 9. Uppdelningen är 
inte statisk. Flera spelare kommer att kunna flyttas mellan lagen eftersom alla behöver 
utvecklas på olika sätt.  
 
Har vi ledare till detta?  
 
Tränare och upplägget för träningarna känns som att det är under kontroll. Det är mer på 
matcherna som det behövs ledare vissa gånger. Det blå laget efterlyser en förälder som kan 
vara med på matcherna. Det kan vara att ta han om till exempel eventuella skador, hantera 
grönt kort, vara med och peppa och sådant som huvudtränaren inte hinner med.  
 
Niall, Andre och Per är huvudtränare för lagen. Martin och Ragnar ställer gärna upp ibland 
vid matcher, men visst kan det finnas fler?  
 
§2 Gemensam ekonomi 
 
Lag 07 har ca. 15.000 kr efter väntade utlägg. 08 har drygt 2000 kr. Vi slår nu ihop dessa 
kassor och Ragnar kan gärna vara kassör 
 

http://www.stff.se/tavling-domare/st-eriks-cupen/anmalan-till-st-eriks-cupen-2018/


 

 
Lagbudget för året.  
 
Våra utgifter som inte Spårvägen står för: 
 
Domaravgifter hemmamatcher Kanske 18 * 420 kr - nästan 7000 kr 
Behov av materialinköp? Inga större som vi kan se. Vi klarar oss med de bollar vi har. 2021 
byter vi till bollstorlek 5 och det blir ett stort inköp.  
Deltagande i cuper som inte är Spårets ex. Stockholm Football Cup: Laget står för 
lagavgiften, spelaren för eventuella spelaravgifter.  
Aroscupen: Laget kan kanske stå för en grundplåt med gemensamt insamlade pengar. Men 
deltagaravgiften kommer till största del behöva bekostas av spelarens familj(er) 
 
 
Vi räknade ut att lagavgiften 2020 ska vara 300 kr per spelare. (Sen tillkommer Spårets 
vanliga avgift på drygt. 2000 kr). Ingen kan ta ut pengar om den inte ska med på cup eller 
slutar i laget.  
 
 
§3 Praktiska övriga frågor 
 
Hantera laget.se (Martin har bett Kjelle flytta över alla 08 till 07 så alla kommer att ligga i 
samma lag på laget.se. Jätteviktigt att alla respekterar kallelser. Alla matcher kommer att 
blandas synas under aktiviteter. Blir ditt barn kallat till en match så svara så fort som möjligt.  
 
Utomhusträningen slutar nu, det blir för dåligt väder i december. Inomhusträningarna 
kommer att vara oregelbundna eftersom vi inte lyckas få fasta tider. Niall skickar ut info när 
vi får tider. Men vi kommer inte kunna ha så lång framförhållning. Nästa inomhusträning är 
fredag 6 december kl. 20. Hoppas på förbättring under våren! 
 
Alla spelare deltar i futsalligan under vintern, så i snitt deltar varje spelare på var tredje 
match. Kom gärna med och heja på! 
 
Vad behöver ett sånt stort lag för funktioner? Tränare, lagledare, ekonom, föräldragrupp, 
webbansvarig, kontakt för nya spelare, m.m. Vi pratade om att någon anhörig till varje 
spelare ska ingå i en arbetsgrupp där det förväntas någon form av insats under året. Vi 
kallar till ett stort föräldramöte i februari där vi tar upp detta mer.  
 
Hur får vi in pengar till lagkassan? 
Försäljning av Nicks kexbar - ja! Vi sätter igång med detta så snart vi kan. Läs gärna på här: 
https://nicks.se/ 
Newbody - dags igen. Vi tar upp detta på mötet i februari.  
Skridskodisko på Tätorp - ja! När det ligger is så testar vi detta. Vi kan inte ta inträde men vi 
kan finnas där och ta betalt. Vi ordnar ljud och ljus. Martin pratar med Leif Bergström på 
stadsdelen och ser till att vi får lite skjuts med detta.  

http://laget.se/
https://nicks.se/


 

Göra Spåret merchandise? Calle kollar vidare en gammal idé om att göra 
halsdukar, t-shirts med mera. Vi borde prata ihop med Kjelle kring detta.  
Hålla i kaféet vid olika tillfällen - ja! Jättebra idé att fråga om vi kan hålla i 
kaféet under vår och sommar. Kolla när det händer saker inom fotboll, rugby, lacrosse, 
baseball, cricket med mera. Läget är toppen så vi kan säkert göra bra grejer där.  
 
Nya kläder på gång i laget. Kjelle kommer med mer info under våren. Vi ska ta frågan om 
tröjnummer vidare. Kan bli ett problem i äldre åldrar om vi har spelare med samma siffror.  
 
 
Sekreterare: 
Martin 


